

Утверждаю / Approved by:

Saket Gupta
Сакет Гупта / Saket Gupta

“19” DEC 2023 г.

Критерии оценки предложений	Bid evaluation criteria
<p>на оказание услуг по техническому обслуживанию оборудования КИПиА, АСУ ТП, связи и метрологические услуги на месторождениях и ПСП Компании</p> <p>1. До тендера допускаются участники оказывающие весь комплекс услуг по эксплуатации и техническому обслуживанию всего оборудования.</p> <p>2. До тендера допускаются участники, имеющие Свидетельство о допуске к определенному виду или видам работ, которые оказывают влияние на безопасность объектов капитального строительства.</p> <p>3. Участник не должен иметь отрицательного опыта работы с группой компаний “Imperial Energy”</p> <p>4. Технически приемлемыми будут приняты те участники, предложения которых соответствуют техническому заданию, предложенному графику и тендерным условиям.</p> <p>5. До тендера допускаются только участники, имеющие положительную величину чистых активов.</p> <p>6. До тендера допускаются участники, имеющие необходимый перечень образцовых СИ и оборудования для выполнения работ по ТО, ППР и калибровке оборудования (предоставить список инструмента).</p> <p>7. До тендера допускаются участники, имеющие опыт работы по техническому обслуживанию оборудования КИПиА, АСУ ТП и связи в области нефтегазовой добычи не менее 2-х лет (предоставить список организаций для которых выполнялись работы по техническому</p>	<p>for provision of services for maintenance of instrumentation devices, automated process control systems, communications systems as well as provision of metrological services at the fields and CTFs of the Company</p> <ol style="list-style-type: none">Only the bidders providing full scope of services on technical maintenance of all the equipment shall be admitted to the tender.Only the bidders with certificates permitting to carry out certain type(s) of work, affecting the safety of capital construction objects, shall be admitted to the tender.The Bidder shall not have any negative experience in cooperation with Imperial Energy Group.Technically acceptable bidders shall be those, whose bids comply with the respective technical assignment, proposed schedule and tender conditions.Only the bidders with positive net assets shall be admitted to the tender.Only the bidders possessing sufficient number of necessary reference gauges and equipment for maintenance, preventive maintenance and calibration of equipment shall be admitted to the tender (list of such equipment shall be provided).Only the bidders with at least 2-year experience in maintenance of instrumentation equipment, automated process control systems and communications systems in the oil and gas sphere shall be admitted to the tender (provide the list of companies for which maintenance jobs were carried out, mentioning the date of such job, responsible person of the client, telephone number).

- обслуживанию с указанием даты проведения работ, ответственного лица заказчика, номера телефона).
8. Количество сотрудников, занятых на обслуживании объектов, должно быть не менее 48-ми человек (предоставить список работников, которые будут задействованы в предоставлении услуги с указанием ФИО, должности, образования и стажа работы).
 9. Сотрудники, занятые на обслуживании объектов, должны быть аттестованы территориальной комиссией Ростехнадзора (предоставить копии документов).

Главный советник по производству, охране труда и промышленной безопасности, бурению и капитальному ремонту скважин
ООО «Норд Империал»

Бабурао Бурадагунта

Главный финансовый директор ООО «Норд Империал» *(unclear)*

Чираг Порвал

Генеральный директор
ООО «Норд Империал»

A.B. Baklanov

14.12.23

Начальник отдела автоматизации,
информационных технологий, метрологии и связи

A.Y. Abramov

13.12.2023 г.

8. The number of personnel engaged in servicing of the facilities shall be min. 48 people (provide the list of employees that will be engaged in provision of services, mentioning the names, positions, education and work experience).
9. Employees engaged in maintenance of facilities shall be certified by the territorial committee of Rostekhnadzor (copies of corresponding documents shall be provided).

Chief Advisor for Production, HSE, Drilling and WO, LLC Nord Imperial

Baburao
18/12/23

Baburao Buradagunta

CFO, LLC Nord Imperial

Chirag
18/12/23

Chirag Porwal

General Director
LLC Nord Imperial

A.V. Baklanov

Automation, IT, Metrology and Communications Department

A.Y. Abramov